
The ABOLLO HAMMER MILL is mounted to tractor three-point 
connections system and takes its movement from the pto  shaft. 
In the hammer mill , the crusher is a hammer system, the blades 
are made of steel and at the same time the blades can be used 
on four sides. The machine turns the blades with the centrifugal 
system and breaks the spindle by taking the revolution of the 
crusher section according to the operating speed of 540 rpm in 
the tractor Pto  shaft. The sieving adjustment is done according to 
the desired grain. The machine has 4 different screen sizes. Care 
must be taken to ensure that the feeds desired to be milled are 
absolutely dry. Oily and moist feeds are not milled efficiently. You 
can easily feed all kinds of cereals (barley, wheat, corn, corncob, 
rye, broom, oat, cotton seed, alfalfa, sunflower and straw etc.) 
Thanks to the fan system, the filling of the grinded feed is easily 
done with sacks. Our model with electric motor is also in our 
production band. 

Молотковая дробилка МАРКИ ABOLLO, соединяется через 
трехточечной соединение к трактору и берет мощность через ВОМ 
трактора. В дробилке молотковая система представляет собой ножи, 
изготовлены из стали, ножи могут использоваться с четырех сторон. 
При рабочей скорости 540 обор/мин от ВОМ трактора поступает на 
оборудование в дробительную секцию с центробежной силой, где 
открывается и начинают работать ножи осуществляя дробление. 
Регулировку вида дробления можно осуществлять по подгонке 
сита. Дробилка имеет 4 вида сита с разными ячейками. Обратить 
внимание, чтобы подаваемые зерно были абсолютно сухими. Влажное 
и масленое   зерно дробить неэффективно.  Вы можете легко дробить 
все виды злаков (ячмень,  пшеница, кукуруза, рожь, овес, хлопок, 
клевер, сухие головки подсолнечника и т.д.). Оборудование оснащено 
системой циклона, которая помогает легко и свободно заполнять в 
мешки корм. В нашей модели еще имеется электродвигательный вид 
молотковой дробилки.

					   


